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Αθήνα, 3 Ιουνίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

Θέμα: «Χρησιμοποίηση του συστήματος “police online” κατά το δοκούν» 

 

Το τελευταίο χρονικό διάστημα και ενώ βγαίνουμε σταδιακά από το καθεστώς lockdown εξαιτίας της 

πανδημίας, η εγκληματικότητα βρίσκεται σε έξαρση με τη Χώρα να έχει γεμίσει πτώματα και την 

ΕΛΑΣ να «τρέχει απεγνωσμένα» να τα μετρήσει. 

Η πραγματικότητα είναι πως  το Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη είχε ένα ευτυχές δωδεκάμηνο 

μεταξύ Μαρτίου 2020 - Μαρτίου 2021, καθώς τα lockdowns που επιβλήθηκαν και ο αναγκαστικός 

εγκλεισμός περιόρισαν αισθητά την εγκληματικότητα. 

Και ενώ ο οποιοσδήποτε θα έβλεπε αυτή την περίοδο ως ευκαιρία να γίνουν προσπάθειες βελτίωσης  

των εργαλείων με τα οποία η Αστυνομία  παρακολουθεί και καταγράφει τις διάφορες μορφές 

εγκληματικότητας,  αντ’ αυτού, ο υπουργός Προστασίας του Πολίτη κ. Χρυσοχοΐδης με αιτιολογία 

την πανδημία κατάργησε τη δημοσίευση των στατιστικών στοιχείων για την εξέλιξη της 

εγκληματικότητας στη χώρα.  

Τους τελευταίους 17 μήνες  κανένα στοιχείο δεν έχει δημοσιευθεί για την εξέλιξη της 

εγκληματικότητας. 

Αυτό σημαίνει ότι πρακτικά καταργούνται συγκεκριμένες εφαρμογές του συστήματος Police On Line 

μέσω του οποίου αποτυπώνονταν ηλεκτρονικά και σε πραγματικό χρόνο όλα τα αδικήματα και τα 

συμβάντα αστυνομικού ενδιαφέροντος σε κάθε αστυνομική υπηρεσία της χώρας και τα οποία κάθε 

μήνα δημοσιοποιούνταν με αποτέλεσμα τον καλύτερο συντονισμό των αρμόδιων Υπηρεσιών και την 

αναβάθμιση της επιχειρησιακής τους ανταπόκρισης. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7041

Ημερομ. Κατάθεσης:

3/6/2021



2 
 

Με βάση τα παραπάνω και με δεδομένο ότι η εγκληματικότητα στη Χώρα έχει ξεπεράσει κάθε όριο 

οδηγώντας το περίφημο δόγμα της Κυβέρνησης «νόμος και τάξη» σε κατάρρευση, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποιες είναι οι προθέσεις του Υπουργείου για την επαναφορά δημοσιοποίησης των 

στατιστικών στοιχείων για την εξέλιξη της εγκληματικότητας στη χώρα που θα βοηθήσει στον 

καλύτερο συντονισμό των Υπηρεσιών της Αστυνομίας και στην αναβάθμιση της 

επιχειρησιακής τους ανταπόκρισης; 

2. Ποιες είναι οι προθέσεις του Υπουργείου για τη στελέχωση των αστυνομικών 

τμημάτων που σήμερα είναι υποστελεχωμένα και την ενίσχυσή τους με σχέδια 

επιχειρησιακής δράσης ώστε να μπορούν να ανταποκριθούν αποτελεσματικά κατά των 

διαφόρων μορφών εγκληματικότητας καθώς και του οργανωμένου εγκλήματος;  

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Τζάκρη Θεοδώρα 

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αθανασίου Αθανάσιος 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Καρασαρλίδου Φρόσω 

Κασιμάτη Νίνα 

Κατρούγκαλος Γιώργος 

Καφαντάρη Χαρά 

Κόκκαλης Βασίλης 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Γιάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Νοτοπούλου Κατερίνα 
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Παππάς Νίκος 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πούλου Γιώτα 

Σαρακιώτης Γιάννης 

Σπίρτζης Χρήστος 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Τζούφη Μερόπη 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φωτίου Θεανώ 

Χαρίτου Δημήτρης 

Ψυχογιός Γιώργος 

                      

 

 




